
Schriftelijke vragen van de Fractie Gemeentebelangen over rioolsystemen

Kan de gemeente Westerveld kosten besparen op vervanging van 
rioolsystemen?

Bij rioolsystemen die aangelegd zijn voor 1970 is in veel gevallen asbest 
verwerkt in de kit. Eerder stond er in Binnenlands Bestuur een artikel dat het 
vervangen fors duurder uit kon vallen, dan oorspronkelijk begroot. Nu blijkt uit 
onderzoeksrapporten van tientallen gemeenten dat dit anders is.

Gemeentebelangen heeft hier de volgende vragen over:

1.Heeft de gemeente nog rioolsystemen liggen van voor 1970 die nog niet 
vervangen zijn?

2.Zo ja, is de gemeente op de hoogte dat in de kit die daarbij gebruikt is vaak 
asbest is verwerkt die mogelijk minder gevaarlijk is dan eerder werd gesteld?

3.Uit onderzoek in 2020 door de stichting Rioned blijkt dat erin 95% van de 
gevallen mogelijk om minder gevaarlijke soorten gaat. Is het college bereidt om 
resultaten te delen en samen met Rioned validatiemeting uit te voeren? Dit om 
in de toekomst onnodige hoge kosten te voorkomen?
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